

April, instant, for copies of all correspondence between the Governments of Great Britain and Canada, on the subject of an address of this House to His Excellency the Governor General, adopted on the 15th of May, 1868, praying that with Her Majesty's consent, Canadian reprints of British copyright work, may be placed on the same footing as foreign reprints in this Dominion.

#### BILLS PRESENTED

**Hon. Mr. Campbell** presented to the House a Bill, intituled "An Act for the better preservation of the peace in the vicinity of Public Works." Said Bill was read for the first time, the second reading was ordered for Friday next.

**Hon. Mr. Campbell** presented to the House a Bill, intituled "An Act respecting cruelty to animals," which was read a first time, and ordered to be read a second time on Friday next.

**Hon. Mr. Campbell** introduced a Bill intituled "An Act for the better protection of Her Majesty's military and naval stores." Read a first time, second reading fixed for Monday next.

**Hon. Mr. Campbell** introduced a Bill intituled "An Act respecting certain offences relative to her Majesty's army and navy." Read a first time, ordered to be read a second time on Monday next.

**Hon. Mr. Campbell** introduced a Bill intituled "An Act respecting vagrants," which was read a first time; second reading ordered for Monday next.

**Hon. Mr. Chapais** moved that the second reading of his Bill, "Patents for inventions," be postponed until to-morrow which was carried.

**Hon. Mr. McCully** gave notice of motion for Friday next, for an address to His Excellency the Governor General for a return of the number of certificates in schedule form granted under the Act passed in 1868, intituled "An Act respecting the Inspection of Steamboats, and for the greater safety of passengers," during the years 1868 and 1869 respectively, with dates and names of the steamers inspected, of the inspectors, and of the appointment of the inspectors.

The House adjourned, on the motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Kenny**, until to-morrow at 3 p.m.

concernant la correspondance échangée entre le Gouvernement de la Grande-Bretagne et celui du Canada au sujet d'une adresse à Son Excellence le Gouverneur Général, adoptée par le Sénat le 15 mai 1868; on y demandait qu'avec le consentement de Sa Majesté, les réimpressions canadiennes d'ouvrages britanniques sujets au droit d'auteur aient, au Canada, le même statut que les réimpressions d'ouvrages étrangers.

#### DÉPÔT DE BILLS

**L'honorable M. Campbell** présente un Bill intitulé: «Acte concernant le maintien de la paix dans le voisinage des travaux publics». Ledit Bill est lu pour la première fois et il est décidé qu'il sera lu une deuxième fois vendredi prochain.

**L'honorable M. Campbell** présente un Bill intitulé: «Acte sur la cruauté envers les animaux», qui est lu pour la première fois; il est décidé qu'il sera lu une deuxième fois vendredi prochain.

**L'honorable M. Campbell** présente un Bill intitulé: «Acte à l'effet de mieux protéger les magasins de l'Armée et de la Marine de Sa Majesté». Première lecture en est faite; deuxième lecture fixée à lundi prochain.

**L'honorable M. Campbell** présente un Bill intitulé: «Acte pour la punition de certaines offenses relatives à l'Armée et la Marine de Sa Majesté». Première lecture en est faite; deuxième lecture fixée à lundi prochain.

**L'honorable M. Campbell** présente un Bill intitulé: «Acte relatif aux vagabonds,» qui est lu pour la première fois; deuxième lecture fixée à lundi prochain.

**L'honorable M. Chapais** propose qu'on remette à demain la deuxième lecture de son Bill intitulé: «Acte concernant les brevets d'invention».—Adopté.

**L'honorable M. McCully** donne avis d'une motion qu'il déposera vendredi prochain; il s'agit d'une adresse demandant à Son Excellence le Gouverneur Général de communiquer le nombre de certificats émis sous forme de bordereaux aux termes d'une loi adoptée en 1868 qui s'intitulait: «Acte concernant l'inspection des bateaux à vapeur et la plus grande sécurité de leurs passagers» et qui ont été délivrés en 1868 et en 1869 respectivement, avec les dates et le nom des bateaux inspectés, le nom des inspecteurs, et la date de leur nomination.

Sur motion de **L'honorable M. Campbell**, appuyé par **L'honorable M. Kenny**, le Sénat s'ajourne jusqu'à demain, à trois heures de l'après-midi.